
Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 26 listopada do 

18 grudnia 2015 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

1. Informuję, że z zakończonych konsultacji społecznych w ramach Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 otrzymaliśmy  raporty ze spotkań 

konsultacyjnych, w których przedstawiono zgłoszone uwagi i wprowadzone 

zmiany do dokumentów poszczególnych strategii. I tak: 

1). Do strategii Rozwoju Społecznego  wniesiono uwagę polegającą na 

konieczności zmiany celu strategicznego. Cel operacyjny 3.1został 

przeredagowany. 

2) Do strategii Rynku Pracy – nie wniesiono uwag. 

3) Do strategii Rozwoju  wniesiono uwagę dot. brzmienia wizji. Założeniem 

lidera projektu było przedstawienie wizji  w dwóch wersjach – pełnej  

i skrótowej. Rekomendacją będzie posługiwanie się drugim wariantem wizji. 

4) Do strategii Transportu wniesiono uwagi między innymi dotyczące  budowy 

ścieżek rowerowych na obszarze Gminy Prudnik w tym od Alei Lipowej wzdłuż 

byłego poligonu do Sanktuarium św Józefa. Uwaga została uwzględniona. 

Wszystkim mieszkańcom oraz Radnym Rady Miejskiej, którzy wzięli udział  

w konsultacjach nad strategiami składam serdeczne podziękowania. 

2. Informuję, że zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych wdrożono 

następujące procedury przetargowe: 

1). ogłoszono przetarg na odbieranie i zagospodarowanie odpadów z terenu 

Gminy Prudnik. Otwarcie ofert odbędzie się w dniu 19.01.2016 r. Podjęcie tej 

decyzji wiąże się z zawiadomieniem Wojewody Opolskiego o  wszczęciu 

postępowania nadzorczego w zakresie podjętej przez Radę Miejską uchwały  

w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych zadań związanych 

między innymi z gospodarką odpadami komunalnymi.  

2). w Kędzierzynie-Koźlu odbywają się negocjacje w trybie z wolnej ręki  

w ramach wspólnego  postępowania  pięciu gmin na utrzymanie należących do 



Tauron S.A. instalacji oświetlenia   ulicznego na terenie  współdziałających  

gmin w  latach 2016-2017. Przewidywany termin    

 podpisania umowy: 02.01.2016 r.  

3. Informuję, że dobiegły końca prace związane z remontem dachów hal 

Frotexu, które od syndyka Masy Upadłościowej ZPB Frotex S.A zakupiła 

Gmina Prudnik. Na realizację zadania otrzymaliśmy dotację w wysokości 

1 000 000 zł z budżetu państwa. Wartość całego zadania wyniosła 1 175 889,09 

zł.  

Od poniedziałku rozpoczynamy prace odbiorowe i jeszcze w tym roku zadanie 

zostanie rozliczone.  

 


